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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

На провелото се заседание на НСТС на 31 октомври 2022 г., работодателските и синдикалните организации,
заедно с представителите на правителството, обсъдиха проект на Закон за прилагане на разпоредби на Закона за
държавния бюджет на Република България за 2022 г., Закона за бюджета на държавното обществено осигуряване
за 2022 г. и Закона за бюджета на Националната здравноосигурителна каса за 2022 г.... 

Предложените изменения и допълнения в Правилника за прилагане на Закона за насърчаване на заетостта
произтичат от влезлите в сила през юни 2022 г. промени в Закона за насърчаване на заетостта. Основните цели на
предложените промени са: • облекчаване на съществуващата административна процедура по регистрация на
търсещите работа лица и намаляване на административната тежест за работодатели при канди... 

На 13 ноември, неделя, на посещение в Стара Загора ще бъде голяма бизнес делегация от Асоциация на
индустриалците и бизнесмените в Ескишехир Румели (ЕРИАД), Турция. Посещението е организирано от Търговско-
промишлена палата - Стара Загора и е в изпълнение на програмата за развитие на търговско-икономическите ни
отношения с Република Турция. Асоциация на индустриалците и бизнесмените в Ескишехир Рум... 

"София постигна високо дигитално ниво на услугите, които са в подкрепа на бизнеса и на гражданите. От 1 януари
заявяването на електронни административни услуги към Столичната община се извършва само чрез Единния
модел на заявяване, заплащане и предоставяне на електронни услуги към държавата. София е присъединена
към Единния портал за електронни услуги за гражданите и бизнеса на МЕУ. Тук има над 17... 

Заглавие: НСТС обсъди продължаване на бюджетните закони през 2023 г.
Дата: 01.11.2022 11:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Проект на ПМС за изменение и допълнение на Правилника за прилагане на Закона за насърчаване
на заетостта
Дата: 01.11.2022 10:29
Медия: Грамофона

Заглавие: Бизнес срещи в Стара Загора с членове на Асоциацията на индустриалците и бизнесмените в
Ескишехир Румели (ЕРИАД), Турция - 13 ноември
Дата: 31.10.2022 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Кметът Йорданка Фандъкова на среща с БТПП: София постигна високо дигитално ниво на
административните услуги
Дата: 31.10.2022 17:22
Медия: Столична община

https://www.bcci.bg/news/19128
https://www.gramofona.com/business-jug/proekt-na-pms-za-izmenenie-i-dopalnenie-na-pravilnika-za-prilagane-na-zakona-za-nasarchavane-na-zaetostta
https://www.chambersz.com/biznes-sreschi-v-stara-zagora-s-chlenove-na-asociaciyata-na-industrialcite-i-biznesmenite-v-eskishehir-rumeli-eriad-turciya-13-noemvri-47921
https://www.sofia.bg/web/guest/-/kmet-t-jordanka-fand-kova-na-sresa-s-btpp-sofia-postigna-visoko-digitalno-nivo-na-administrativnite-uslugi


Председателя на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов се срещна със Синем Таштан,
търговски съветник към посолството на Турция в София. В срещата участва и Бурхан Немутлу, председател на УС
на Българско-турската търговско-индустриална камара. По време на разговора бe обсъдено предстоящото
провеждане на търговска мисия на тема "Sourcing From Türkiye" в периода 30 ноември – 1 деке... 

Председателят на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) Цветан Симеонов се срещна със Синем
Таштан - търговски съветник към посолството на Турция в София. В срещата участва и Бурхан Немутлу,
председател на Управителния съвет на Българско-турската търговско-индустриална камара. По време на
разговора те обсъдили предстоящото провеждане на търговска мисия на тема "Sourcing From Türkiye" в пер... 

"София постигна високо дигитално ниво на услугите, които са в подкрепа на бизнеса и на гражданите.", заяви
кметът на София Йорданка Фандъкова пред членове на Българската търговско промишлена палата /БТПП/, с
които имаше работна среща днес, съобщават от Столична община. От 1 януари заявяването на електронни
административни услуги към Столичната община се извършва само чрез Единния модел на заявяван... 

На 27 и 28 октомври в Катания, Сицилия се проведе втората работна среща на партньорите по проект
"RemoteNET". Проектът се изпълнява в рамките на Програма "Еразъм+" с участието на 6 партньорски
организации от 4 страни – България, Испания, Италия и Турция. Българската търговско-промишлена палата е
представител на страната ни при реализацията на проекта. Целта на проекта е да се подобрят цифровите у... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
7)

Множество кризи, започващи преди да е приключила предишната, водят към мрачен край на 2022 г. за пазара на
труда по света, като последните три месеца на годината ще бъдат белязани от рязко забавяне на заетостта и
растяща несигурност за работните места Множество кризи, започващи преди да е приключила предишната, водят
към мрачен край на 2022 г. за пазара на труда по света, като последните три месец... 

Множество кризи, започващи преди да е приключила предишната, водят към мрачен край на 2022 г. за пазара на
труда по света, като последните три месеца на годината ще бъдат белязани от рязко забавяне на заетостта и
растяща несигурност за работните места. Още не е приключила COVID кризата и в Китай продължават да блокират
градове и райони с многомилионно население, а тя вече се припокрива с най-висок... 

Заглавие: Предстои голяма търговска мисия в Турция
Дата: 31.10.2022 16:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: България и Турция се обединяват в обща търговска мисия
Дата: 31.10.2022 19:30
Медия: Банкеръ

Заглавие: 170 общински електронни услуги помагат на гражданите и бизнеса в столицата
Дата: 31.10.2022 18:06
Медия: Столица Бг

Заглавие: Втора работна среща на партньорите по проект "RemoteNET"
Дата: 31.10.2022 16:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Поредица от кризи вещаят лоши месеци за безработицата, прогнозира МОТ
Дата: 01.11.2022 10:35
Медия: Econ

Заглавие: Припокриващи се кризи вещаят лоши месеци за безработицата, твърди доклад
Дата: 01.11.2022 07:25
Медия: Дневник

https://www.bcci.bg/news/19125
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/bulgariia-i-turciia-se-obediniavat-v-obshta-turgovska-misiia
https://stolica.bg/stolichna-obshtina/170-obshtinski-elektronni-uslugi-pomagat-na-grazhdanite-i-biznesa-v-stolitsata
https://www.bcci.bg/news/19126
https://econ.bg/%D0%90%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B8/%D0%9F%D0%BE%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D1%86%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%BA%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%B8-%D0%B2%D0%B5%D1%89%D0%B0%D1%8F%D1%82-%D0%BB%D0%BE%D1%88%D0%B8-%D0%BC%D0%B5%D1%81%D0%B5%D1%86%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D0%BD%D0%BE%D0%B7%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D0%9C%D0%9E%D0%A2_l.a_i.797503_at.4.html
https://www.dnevnik.bg/sviat/2022/11/01/4409884_pripokrivashti_se_krizi_veshtaiat_loshi_meseci_za/


Средства от Плана за възстановяване и устойчивост Предстои да пуснат правилата за кандидатстване за
обществено обсъждане 1960 лв. за топла вода от слънцето Домакинствата ще могат да получат пари по Плана за
възстановяване и устойчивост за изграждане на фотоволтаични системи за производство на ток за лично
потребление, както и за системи за затопляне на вода чрез слънчева светлина. Това става ясно ... 

Как върви изпълнението на големите инфраструктурни жп проекти? Какво е забавянето по неприключилите и има
ли опасност от загуба на евросредства? С тези и други важни за обществото въпроси се обърнахме към
ръководството на Национална компания "Железопътна инфраструктура" (НКЖИ) на 19 септември. След
библейските 40 дни получихме отговори, изобилстващи от информация, но без много конкретика. Явно и в... 

В Националния план за възстановяване и устойчивост е предвидена "Програма за финансиране на единични
мерки за енергия от възобновяеми източници в сградиДомакинствата ще могат да получат пари по Плана за
възстановяване и устойчивост за изграждане на фотоволтаични системи за производство на ток за лично
потребление, както и за системи за затопляне на вода чрез слънчева светлина. Това става ясно от п... 

Иновативната компания, която предлага услуги в сектор здравеопазване "САТ Хелт" /SAT Health/, привлича
инвестиции от 3 милиона евро от Invenio Partners , фондът за рисково инвестиране с фокус Югоизточна Европа.
Софийската компания ще използва тези средства, за да навлезе на нови пазари и да разшири своите
предложения за анализ на данни и продуктови линии за телемедицина.Още от създаването си SAT H... 

Основателите и най-големи акционери на "Градус" АД - братята Иван Ангелов и Лука Ангелов излизат от
управителните органи на дружеството. Това стана ясно от съобщение на компанията, с което бяха оповестени
промени в организационна структура на управление на "Градус". Старозагорската компания "Градус" е създадена
преди 30 години. Днес Група "Градус" е най-големият производител на птиче месо в Българ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Служебният премиер Гълъб Донев призова депутатите към вразумяване, когато гласуват сметките на държавата
за догодина "Стигнахме до приказката, с която започнахме нашата работа като служебно правителство - как Гълъб
Донев прави бюджет перо по перо." С тази шега служебният премиер откри извънредното заседание на кабинета
си с дневен ред бюджета на държавата за догодина. "По темата има различни спе... 

Заглавие: Дават до 15 хил. лв. за фотосолари на къщата
Дата: 01.11.2022 11:04
Медия: Черноморски Фар

Заглавие: Приключването на големите жп проекти тъне в мъгла
Дата: 01.11.2022 10:56
Медия: Банкеръ

Заглавие: По Плана за възстановяване ще отпускат до 15 хил. лв. за фотоволтаци на къщата
Дата: 01.11.2022 10:26
Медия: Епицентър

Заглавие: САТ Хелт привлече 3 милиона евро инвестиции
Дата: 01.11.2022 11:02
Медия: 19 минути

Заглавие: Братята Иван и Лука Ангелови излизат от управлението на "Градус" АД
Дата: 01.11.2022 11:30
Медия: Money.bg

Заглавие: До март 2023 г. със сегашните заплати, за пенсиите ще се решава после (Обзор)
Дата: 31.10.2022 22:33
Медия: Dotbg.bg

https://www.faragency.bg/news/16672934525449/davat-do-15-hil-lv-za-fotosolari-na-kashtata
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/prikliuchvaneto-na-golemite-jp-proekti-tune-v-mugla
https://epicenter.bg/article/Po-Plana-za-vazstanovyavane-shte-otpuskat-do-15-hil--lv--za-fotovoltatsi-na-kashtata/298086/4/0
https://19min.bg/news/novini_8/sat-helt-privleche-3-miliona-evro-investitcii-173077.html
https://money.bg/management/bratyata-ivan-i-luka-angelovi-izlizat-ot-upravlenieto-na-gradus-ad.html
https://www.dotbg.bg/article/12950746


Удължителен бюджет предложи властта на социалните партньори. В началото на днешното заседание на
Националния съвет за тристранно сътрудничество (НСТС) финансовият министър Росица Велкова представи
аргументите на служебния кабинет. Бюджетът е финансов план, който е израз на управленската програма на
сформирано мнозинство, подчерта Велкова. На служебно правителство е приемана само актуализация, зато... 

Темата на традиционната есенна конференция на Българската асоциация за управление на хора (БАУХ) тази
година е "HR Days 2022: IMPACT beyond the workplace". Събитието предлага на участниците избор от виртуални и
присъствени формати. На 22 и 23 ноември 2022 г. – виртуалната част от събитието, ще бъдат представени
тенденции, данни от глобални проучвания, погледнати през призмата на опита на български... 

Скарлет Фу, BloombergСтагфлация - това е най-новата модна дума, която може би чувате на пазарите. Тя е
смесица от думите стагнация и инфлация и описва икономика, която едва расте или дори се свива, има висока
безработица и нарастващи цени. Стагфлацията е по-лоша от рецесията и е кошмар за правителствата и
централните банки, тъй като техните рецепти не работят и могат да влошат нещата. Спомнете си ... 

Те не се разделят с работа, а с работодатели, които не могат да им предложат това, което искат и очакват,
коментира главният изпълнителен директор на LeanIn Рейчъл ТомасЖените напускат високите етажи на
компаниите с по-бърз темп от когато и да е било – като дамите остават по-малко вероятен избор за повишение до
лидерски позиции на първо място. За всяка жена на директорска позиция, която е повишена... 

Доходите се замразяват. Недоволни са българските граждани. Във връзка с минималната работна заплата е
свързана с други заплати. Така Ваня Григорова от "Подкрепа" коментира напрежението, което възникна между
синдикати и работодатели, относно минималната работна заплата. "Депутатите биха могли да променят основен
параметър като минималната заплата при положение, че служебният кабинет, беше внесъл ба... 

Общо 75 678 са неграмотните в страната, в София невежите са 4334 души Пловдив посреща с грандиозни
тържества днешния Ден на будителите, но и с плашещи данни от Преброяване 2021, разпространени вчера от
Националния статистически институт. Те са за социално-икономическите характеристики на населението, като
данните за образованието отразяват положението към 7 септември миналата година. Според тях П... 

Заглавие: В Тристранката няма съгласие за удължителен бюджет, запазват се социалните плащания
Дата: 31.10.2022 14:33
Медия: Днес+

Заглавие: Есенната конференция на БАУХ – от 22 до 24 ноември с онлайн и присъствени формати
Дата: 31.10.2022 23:55
Медия: Информационен портал за неправителствените организации

Заглавие: Модерната дума: Стагфлация
Дата: 31.10.2022 15:30
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Жените напускат лидерските постове по-бързо от всякога
Дата: 01.11.2022 11:18
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: СПОР ЗА ПАРИ: Ваня Григорова погна с тоягата служебния кабинет за минималната заплата
Дата: 01.11.2022 09:36
Медия: ПИК

Заглавие: Закъсахме за будители, шампиони сме по неграмотност: 8817 пловдивчани нито четат, нито пишат
Дата: 01.11.2022 07:49
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Омбудсманът: Държавата да финансира и топлоизолацията на парното
Дата: 31.10.2022 21:05
Медия: Dnes.bg

https://dnesplus.bg/bulgaria/v-tristrankata-nyama-saglasie-za-udalzhitelen-byudzhet_1096629
https://www.ngobg.info/bg/news/127209-%D0%B5%D1%81%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%84%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%BD%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B0%D1%81%D0%BE%D1%86%D0%B8%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%85%D0%BE%D1%80%D0%B0.html
https://www.bloombergtv.bg/a/35-bloomberg-world/111975-modernata-duma-stagflatsiya
https://www.investor.bg/a/515-ikonomika-i-makrodanni/362283-zhenite-napuskat-liderskite-postove-po-barzo-ot-vsyakoga
https://pik.bg/%D1%81%D0%BF%D0%BE%D1%80-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D1%8F-%D0%B3%D1%80%D0%B8%D0%B3%D0%BE%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B3%D0%BD%D0%B0-%D1%81-%D1%82%D0%BE%D1%8F%D0%B3%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B5%D0%B1%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BA%D0%B0%D0%B1%D0%B8%D0%BD%D0%B5%D1%82-%D0%B7%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0-news1138677.html
https://novini.vratsa.eu/bg/zakasahme-za-buditeli-shampioni-sme-po-negramotnost-mark-classslim8817mark-plovdivchani-nito-chetat-nito-pishat/
https://www.dnes.bg/politika/2022/10/31/ombudsmanyt-dyrjavata-da-finansira-i-toploizolaciiata-na-parnoto.548891


Това трябвало да става при санирането на сградитеОмбудсманът Диана Ковачева предлага на Министерството на
регионалното развитие и благоустройството със средства от Националния план за възстановяване и устойчивост
на Република България да се финансират мерки за топлоизолация на тръбите от сградните инсталации за
отопление. Омбудсманът изпрати подробно становище до служебния министър на регионалнот... 

"Климатека", Центърът за енергийна ефективност "ЕнЕфект" и инициативна група "Да обновим България"
организират семинар "Устойчиво енергийно обновяване на жилищния сграден фонд", посветен на новата
програма за енергийна ефективност на жилищни сгради по Националния план за възстановяване и развитие,
която се очаква да влезе в действие от началото на месец ноември т.г. По нея са предвидени 1,4 млрд. ... 

Коментар на Ваня Григорова и Мария Минчева"Минималната работна заплата остава 710 лв. въпреки обещанията
на служебното правителство да я увеличи на 770 лв. Останалите възнаграждения се влияят от това. Депутатите
биха могли да променят основен параметър като минималната работна заплата, ако служебното правителство
беше постъпило отговорно и беше внесло базов вариант на бюджета. Ще настояваме да нам... 

Да влизаш в офиса с усмивка, да си заобиколен от различни и интересни колеги и да усещаш възможността за
развитие в своята кариера - едва ли можем да си пожелаем по-прекрасни преживявания от тези за работното
място. Дори и задълженията ни някак си не се усещат със същото напрежение или тежест, когато атмосферата в
офиса, фабриката или някъде другаде е повече от благоприятна и предразполагаща за по... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Руски дипломат смята, че традиционният съюзник на Русия - Казахстан - е загубил своя ентусиазъм към
предлаганите от Москва проекти за постсъветско икономическо обединение и по-широко евразийско
партньорство, съобщи Ройтерс, като се позова на информация на РИА Новости от днес. Казахстан, който е втората
най-голяма икономика от бившите съветски републики, се дистанцира от Русия след инвазията ѝ в Ук... 

Повече от три часа жители на Велико Търново и региона разговаряха с народния представител от ГЕРБ-СДС
Димитър Николов и общинските съветници от групата на ГЕРБ в Общинския съвет на старопрестолния град Деян
Хаджийски, Георги Марков и Мирослав Трифонов. Наред с проблемите в ежедневието си, всеки дошлите граждани
изрази възмущение и недоумение защо партии и политици, сами провъзгласили се за "почтен... 

Заглавие: Санирането и енергийното обновяване – какво трябва да знаем, за да кандидатстваме
Дата: 01.11.2022 10:37
Медия: Novini.site

Заглавие: Синдикати настояват за повишени минимални работни заплати
Дата: 01.11.2022 10:53
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Грижата за хората е отговорност към цялото общество
Дата: 01.11.2022 11:17
Медия: DarikNews.bg

Заглавие: Казахстан губи интерес към евразийските проекти на Москва
Дата: 01.11.2022 10:59
Медия: Банкеръ

Заглавие: Великотърновци разкритикуваха партиите, блокиращи съставянето на правителство и решенията на
кризите
Дата: 01.11.2022 10:36
Медия: Радио Велико Търново

Заглавие: Рестарт на идеята за директен полет между Велико Търново и Великобритания
Дата: 01.11.2022 10:03
Медия: Kmeta.bg

https://novini.site/saniraneto-i-energijnoto-obnovyavane-kakvo-tryabva-da-znaem-za-da-kandidatstvame/
https://www.dnes.bg/stranata/2022/11/01/sindikati-nastoiavat-za-povisheni-minimalni-rabotni-zaplati.548978
https://dariknews.bg/novini/liubopitno/grizhata-za-horata-e-otgovornost-kym-cialoto-obshtestvo-2329234
https://www.banker.bg/sviat/read/kazahstan-gubi-interes-kum-evraziiskite-proekti-na-moskva
http://radiovelikotarnovo.com/%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D1%86%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BA%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D1%83%D0%B2%D0%B0%D1%85%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B8/
https://kmeta.bg/%D1%80%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%80%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%B8%D1%80%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%B5%D0%BD-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D1%82-%D0%BC%D0%B5/


Рестарт на идеята за директен полет между Велико Търново и Великобритания обсъдиха на съвместна среща
кметът Даниел Панов и британският посланик Роб Диксън. От общината уточниха, че за реализацията ще се
ползва летище Горна Оряховица. Посланик Диксън коментира, че ще съдейства за създаването на подобна
авиолиния. Ползите ще са както за многобройните британски граждани, така и за развитието на тури... 

С молитва на Божи гроб в Деня на народните будители – 1 ноември, започва 17-ата Световна среща на
българските медии, организирана от Българската телеграфна агенция (БТА). Темата тази година е "Медии и
спасение". Форумът, който ще се състои в Йерусалим и Тел Авив, ще продължи до 3 ноември. На следващия ден
приветствия към участниците ще отправят вицепрезидентът на Република България Илияна Йотова, ... 

С молебен и прием отбелязаха 20-годишнината от сватбата на княгиня Калина и Китин Муньос. Дворцов свещеник
отслужи молебен в параклиса на "Врана", където присъстваха цар Симеон II, княгиня Калина, Китин Муньос, княз
Симеон-Хасан и тесен кръг от близки приятели на семейството. Сред тях бяха посланичката на Мароко Н. Пр. г-жа
Закия ел Мидауи, посланикът на кралство Испания Н. Пр. Алехандро Поланко ... 

Ако продължим бюджет 2022 през следващата година, това ще ни донесе над 11 милиарда лв. дефицит и над 15
милиарда дълг. Тежко е наследството на кабинета на "Продължаваме промяната" и компания. Оттам нататък
трябва да се подхожда отговорно как може да се овладее подобна ситуация. Това не може да бъде направено от
служебен кабинет и вариантът, който избра служебния кабинет ни насочва точно натам. То... 

Бюджетното салдо по консолидираната фискална програма на годишна база превишават разходите с 989.2
милиона лева, съобщиха от Министерството на финансите. На месечна база има дефицит за месец септември в
размер на 712.3 милиона лева. Приходите от данъци в страната представляват 73.7% от планираните за годината
данъчни приходи или 33 996.4 милиона лева. Това е ръст от 14.8% спрямо същия период на ми... 

ГЕРБ правят театър за избирателитеНародните представители сме в парламента, за да ковем закони. За съдебна
реформа ни трябва конституционно мнозинство, но засега нямаме такова. Не разбирам защо главният прокурор
обикаля партиите, но моето опасение е, че тази обиколка е за да търси мнозинство, което да му върне бухалките в
лицето на спецсъда и спецпрокуратурата. Това заяви депутатът от "Продължавам... 

Заглавие: С молитва на Божи гроб започва 17-ата Световна среща на българските медии, организирана от БТА
Дата: 01.11.2022 09:05
Медия: Пирин press

Заглавие: Калина и Китин събраха видни гости на сватбен юбилей във "Врана"
Дата: 01.11.2022 07:49
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Петър Чобанов, ДПС: Наследството на "Промяната" е твърде тежко и ни чакат много големи
дефицити
Дата: 01.11.2022 11:31
Медия: Big5.bg

Заглавие: Държавната хазната на плюс с близо милиард лева
Дата: 01.11.2022 10:13
Медия: Скандал

Заглавие: Настимир Ананиев: Всички знаем, че Борисов обича да бие дузпи на празна врата
Дата: 01.11.2022 11:07
Медия: Факти

Заглавие: До Европрокуратурата: Фермер разказва за корупционна схема с участието на държавни служители
Дата: 01.11.2022 11:00
Медия: Agri.BG

https://pirinpress.com/%D1%81-%D0%BC%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B2%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%BE%D0%B6%D0%B8-%D0%B3%D1%80%D0%BE%D0%B1-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0-17-%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%B2%D0%B5/
https://novini.vratsa.eu/bg/kalina-i-kitin-sabraha-vidni-gosti-na-svatben-yubiley-vav-vrana/
https://www.big5.bg/2022/11/01/%D0%BF%D0%B5%D1%82%D1%8A%D1%80-%D1%87%D0%BE%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%B4%D0%BF%D1%81-%D0%BD%D0%B0%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF/
https://www.skandal.bg/news/16672904107098/darzhavnata-haznata-na-plyus-s-blizo-miliard-leva
https://fakti.bg/bulgaria/726290-nastimir-ananiev-vsichki-znaem-che-borisov-obicha-da-bie-duzpi-na-prazna-vrata
https://agri.bg/novini/do-evroprokuraturata-fermer-razkazva-za-koruptsionna-skhema-s-uchastieto-na-drzhavni-sluzhiteli


Искаха по 30 000 лв. от мен на година. Сега ме спукват от проверки, твърди Димитър ДаракчиевСигнал за
корупционна схема - изнудване и източване на евросредства, със замесени служители в Държавен фонд
"Земеделие" (ДФЗ), е подал до Европейската прокуратура земеделският производител от Свиленградско Димитър
Даракчиев, разказа той пред Агри.БГ. Темата на седмицата: Как ще се разпределят 66 млн. лв. от... 

"Това, което видяхме по време на консултациите и от заявките на партиите в парламента е, че в момента има
масово бягство от отговорност и търсене на варианти как да излезем най-бързо в посока избори. Междувременно
се гледа да се осигури служебна победа с хартиената бюлетина." Това заяви председателят на парламентарната
група на "Продължаваме промяната" Андрей Гюров. Той изтъкна, че ако се проследя... 

Заглавие: Андрей Гюров: ГЕРБ ще скъсат ли пъпната си връв с Гешев?
Дата: 01.11.2022 10:50
Медия: Банкеръ

https://www.banker.bg/obshtestvo-i-politika/read/andrei-giurov-gerb-shte-skusat-li-pupnata-si-vruv-s-geshev
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